
Konrad Głębocki

Wiceprzewodniczący

Rady Miasta Częstochowy

Bluro
Rady tVia*a Cnęst*c|rowł

TIf  o11I ?t1 i .
1ĘĄłą+ rt
t ;  .  . , . . . . .  .  r bdps  

[ ,

Częstochowa, dn. 21 07 l20I 4r.

Krzy sztof Matyj asz czyk

Prezydent Miasta Częstochowy

INTERPELACJA

W sprawie oświetlenia ulicy Koniecpolskiej

W imieniu mieszkańców dzielnicy Wielki Bór wnoszę o wykonanie

oświetlenia ulicy Koniecpolskiej na odcinku od ulicy Wielkoborskiej do ulicy

Wręczyckiej. Takie oświetlenie Z pewnością zwiększy bezpieczeństwo

mieszkańców, a także bezpieczeństwo obiektów szkolnych SP 37 na Wielkim

Borze.

Warto wskazaÓ, ie mieszkańcy ulicy Koniecpolskiej pozbawieni Są

infrastruktury w postaci drogi i odwodnienia co w przyszłości powinno byó

wykonane. Zatem pilne wykonanie oświetlenia da mieszkańcom minimalne

poczucie, ie płacąc w Częstochowie podatki cokolwiek w zamian się otrzymuje.

Jak wskazująradni dzielnicowi z Wielkiego Boru mozliwośó wykonania

oświetlenia w Qzęrwcu 2014 została wskazana przęz Dyrektora MZDIT na

jednym ze spotkań.


